



Massages

	Mins	Rs
MASSAGE DRAINANT JAMBES <i>DRAINING MASSAGE LEGS</i>		
<i>Ce massage se pratique avec des mouvements lents et doux destinés à relancer la circulation</i>	30	900
<i>This massage is practiced with slow and gentle movements intended to revive the circulation</i>		
MASSAGE TETE DE NUQUE <i>HEAD/BACK/NECK MASSAGE</i>		
<i>Ce massage aide a denouer les tensions au niveau du dos, de la nuque et de la tete</i>	30	900
<i>This massage helps to relieve tension in the back, neck and head</i>		

Nails

	Mins	Rs
EXPRESS MANUCURE + POSE DE VERNIS <i>EXPRESS MANICURE VARNISH SET</i>	30	400
MANICURE + POSE DE VERNIS <i>MANICURE + VARNISH SET</i>	60	650
EXPRESS PEDICURE + POSE DE VERNIS <i>EXPRESS PEDICURE + VARNISH SET</i>	30	550
PEDICURE + POSE DE VERNIS <i>PEDICURE + VARNISH SET</i>	60	750
POSE DE VERNIS FRENCH <i>FRENCH VARNISH SET</i>	20	275
POSE DE VERNIS COULEUR <i>FRENCH VARNISH SET</i>	20	250
EXTENSION FORM AVEC VENIS PERMANENT <i>EXTENSION FORM WITH PERMANENT NAIL POLISH</i>	90	1,300
SILK FRENCH <i>SILK FRENCH</i>	90	1,000
SILK VERNIS PERMANENT <i>SILK PERMANENT NAIL POLISH</i>	30	1,500
VERNIS PERMANENT EVO <i>EVO PERMANENT NAIL POLISH</i>	45	500
DEPOSE DE VERNIS PERMANENT <i>NAIL POLISH REMOVAL</i>	30	300

PRIX INCLUANT LA VAT
PRICES ARE VAT INCLUDED



Delphine
Desvaux de Marigny



About Me

Cela fait 10 ans que je suis thérapeute. J'ai d'abord commencé par des massages, pour ensuite apprendre l'art des ongles. J'ai aussi approfondi mes connaissances avec les différentes techniques de massage amincissant et la technique des 'Access Bars'

I've been a therapist for 10 years. I've first started with massages, then learned the art of nails. I have also deepened my knowledge of different thinning techniques massage and the technique of 'Access bars'



Mobile

+230 54 93 84 12



Step Center

+230 57 16 16 52



Email Address

DelphineDesvaux@hotmail.com



Address

Grande Cour, Beau Plan,
Pamplemousses

Massages

MASSAGE RELAXANT RELAXING MASSAGE

Le massage relaxant est une véritable source de détente et de bien-être qui permet d'enlever les « nœuds » musculaires tout en favorisant la circulation sanguine. Un moment de détente assuré grâce à ses nombreux bienfaits qui agissent notamment sur le stress et l'anxiété.

The relaxing massage is a real source of relaxation and well-being that helps remove the muscular "knots" while promoting blood circulation. A moment of relaxation assured thanks to its many benefits that act especially on stress and anxiety.

MASSAGE AMINCISSANT SLIMMING MASSAGE

Le massage amincissant ou anticellulitique n'est pas un massage de détente : son but est de déstructurer les cellules de graisse superflues et de les évacuer. Réalisé à la main, il n'est pas réputé pour être particulièrement agréable mais est apprécié pour son efficacité.

Slimming or anticellulitic massage is not a relaxing massage: its purpose is to destruct the superfluous fat cells and to evacuate them. Directed by hand, it is not renowned for being particularly pleasant but is appreciated for its effectiveness.

Mins Rs

120 1,500

90 1,200

60 1,000

30 900

PRIX INCLUANT LA VAT
PRICES ARE VAT INCLUDED

Massages

MASSAGE TONIQUE TONED MASSAGE

Ce massage est une technique de massage dynamique qui vise à dissoudre les tensions et raffermir les muscles et les articulations (idéal pour les sportifs). Ses effets tonifiants et relaxants favorisent la circulation sanguine et lymphatique ainsi que l'élimination des toxines. Il aide le corps à retrouver son équilibre naturel.

This massage is a dynamic massage technique that aims to dissolve tension and strengthen muscles and joints (ideal for athletes). Its tonifying and relaxing effects promote blood and lymphatic circulation as well as the elimination of toxins. It helps the body to regain its natural balance.

Mins Rs

120 1,500

90 1,200

60 1,000

REFLEXOLOGIE PLANTAIRE FOOT REFLEXOLOGY

La réflexologie plantaire est un massage des pieds d'origine chinoise, qui s'apparente à une médecine douce et qui fait partie des médecines naturelles. Ce massage des pieds et de la voûte plantaire permet d'éliminer les tensions, de soulager les douleurs, de réduire le stress et, surtout, de rétablir l'équilibre général du corps. Technique de massage issue de la médecine traditionnelle chinoise, la réflexologie plantaire est effectuée depuis plus de 5 000 ans en Chine et est aujourd'hui pratiquée dans un grand nombre de pays dans le monde.

Foot Reflexology is a foot massage of Chinese origin, which is similar to a soft medicine and is part of natural medicine. This foot and arch massage helps to relieve tension, relieve pain, reduce stress and, most importantly, restore the body's overall balance. Massage technique from traditional Chinese medicine, foot reflexology has been performed for more than 5,000 years in China and is now practiced in many countries around the world

60 1,000